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T E L È F O N S
d ’ i n t e r é s

Divendres i dissabtes de 9.00 a 14.00 hores / 15.00 a 17.00 hores
Segon diumenge de cada mes de 9.00 a 13.00 hores

Localització: junt al recinte del mercat

HORARI ECOPARC

facebook.com/ajuntament.delesalqueries
Segueix-nos a:

Visita la pàgina web:
www.lesalqueries.es
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Esther Lara Fonfría
Alcaldessa-Presidenta

Estimados vecinos y vecinas, 
de nuevo tengo la posibilidad y el gusto de dirigirme 
a vosotros en estas líneas como alcaldesa de les 
Alqueries,  puesto que el pasado mes de mayo 
revalidasteis mis responsabilidades como primera 
regidora en nuestro Ayuntamiento, gracias a todos y 
todas sin ninguna diferenciación.
Si miramos el pasado, podemos ver el trabajo y el 
buen hacer que desde nuestra llegada en el gobierno 
han caracterizado nuestras actuaciones, siempre 
con el horizonte del bienestar común y el progreso. 
Durante estos años, algunas ocasiones han resultado 
complicadas y de difícil gestión, pero el tiempo 
demostrará que todos los esfuerzos pagan la pena.
Con una nueva legislatura por delante, todo el 
equipo de gobierno nos encontramos alentados a 
hacer de les Alqueries un pueblo mejor, haciendo de 
cada necesidad particular, una necesidad col•lectiva, 
haciendo así del Ayuntamiento un órgano conciliador, 
preocupado por las personas, en el que todos 
tenemos el mismo valor, acercándonos cada vez más a 
una igualdad total, dejando atrás cualquier diferencia, 
ya sea de género, orientación sexual, procedencia, 
ideología o creencias. Este es el Ayuntamiento de 
todos y cada uno de los hijos y de las hijas de les 
Alqueries.
Mención especial merece el pacto de gobierno 
recientemente firmado entre el PSOE y Compromís, 
y que comienza un nuevo tiempo a nuestro municipio, 
el cual se tiene que ver marcados por la firme voluntad 
política de respetar y hacer respetar los principios 
de transparencia de la información, delegación de las 
funciones, corresponsabilidad en la gestión, control 
y seguimiento de programa y de los acuerdos, entre 
otros principios.
Con todo, solo me queda agradeceros de nuevo la 
confianza que habéis depositado en este equipo de 
gobierno y pedir disculpas por los errores que a buen 
seguro hemos tenido, asegurándoos que nuestro 
objetivo ha estado, en más o menos acierto, hacer de 
les Alqueries el pueblo que todos queremos.

Estimat veïnat,
de nou tinc la possibilitat i el gust d’adreçar-me a 
vosaltres en aquestes línies com a alcaldessa de les 
Alqueries,  ja que el passat mes de maig vau revalidar 
les meues responsabilitats com a primera regidora 
al nostre Ajuntament, gràcies a tots i totes sense cap 
diferenciació.
Si mirem el passat, podem veure el treball i el bon fer 
que des de la nostra arribada al govern han caracteritzat 
les nostres actuacions, sempre amb l’horitzó del 
benestar comú i el progrés. Durant aquestos anys, 
algunes ocasions han resultat complicades i de 
difícil gestió, però el temps demostrarà que tots els 
esforços paguen la pena.
Amb una nova legislatura per davant, tot l’equip de 
govern ens trobem encoratjats a fer de les Alqueries 
un poble millor, fent de cada necessitat particular, 
una necessitat col•lectiva, fent així de l’Ajuntament 
un òrgan conciliador, preocupat per les persones, 
en el que tots tenim el mateix valor, apropant-nos 
cada vegada més a una igualtat total, deixant enrere 
qualsevol diferència, ja siga de gènere, orientació 
sexual, procedència, ideologia o creences. Aquest és 
l’Ajuntament de tots i cadascun dels fills i de les filles 
de les Alqueries.
Menció especial mereix el pacte de govern recentment 
signat entre el PSOE i Compromís, i que enceta un 
nou temps al nostre municipi, el qual s’ha de veure 
marcats per la ferma voluntat política de respectar 
i fer respectar els principis de transparència de la 
informació, delegació de les funcions, coresponsabilitat 
en la gestió, control i seguiment de programa i dels 
acords, entre altres principis.
Amb tot, sols em queda agrair-vos de nou la confiança 
que heu dipositat en aquest equip de govern i 
demanar disculpes pels errors que de segur hem 
tingut, assegurant-vos que el nostre objectiu ha estat, 
en més o menys encert, fer de les Alqueries el poble 
que tots volem.

editorial
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festes
Les Alqueries viu unes intenses festes de la Segregació

Les Alqueries ha celebrat el 34 
aniversari de la Segregació amb 
diverses activitats des del 21 fins 
el 25 de juny.  La principal novetat 
d’aquest any ha sigut la celebració 
de dos bous en corda, de la 
ramaderia David Alfaro, organitzat 
per l’Associació Cultural Fem 
Festa. Dels dos bous, el segon va 
resultar més veloç que el primer 
i ja des de la mateixa eixida va 
superar als joves que tiraven de la 
corda. Una altra novetat, va ser el 
campionat de futbolí, que també 
va comptar amb unes jornades 
d’entrenament prèvies.

Les festes van començar amb el 
tradicional llançament de coets 
i volteig de campanes. Un dels 
actes més esperats va resultar el 
de la presentació de la reina de 
festes 2019, Paula Personat, i la 
seua cort d’honor formada per  
Raquel Aldama, Andrea Capella, 
Noemí Marco i Anna Vicent. Les 
festeres van rebre les felicitacions 
i regals d’associacions i veïns i 
veïnes de les Alqueries, a més dels 
representats d’altres festes de la 
província. El mantenidor de l’acte 
va ser l’escriptor local, Pepe Llopis, 
i les presentadores Beatriz Muñoz 
i Paula Ros. 

El tobogan aquàtic ‘Summer Splash’, 
de 75 metres, ja s’ha consolidat 
com unes de les activitats més 
refrescants de les festes. Centenars 
de persones van participar per 
tercer any consecutiu.

També va haver activitats per als 
més menuts i els xiquets i xiquetes 
de les Alqueries van divertir-se 
amb el concurs de dibuix infantil 
o la discomòbil infantil Pequedisc 
amb animadors i jocs.

Entre les activitats culturals va 
destacar la VIII Visita Comentada 
al poble. En aquesta ocasió es va 
visitar el Molí Font, les alqueries 
de Capote, de Lila i de Font de 

Per primera vegada s’ha celebrat dos bous en corda i un campionat de futbolí en aquestes festes

Acte de presentació de la reina de festes i les dames de la cort d’honor
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Mora, així com els panys dels Paus, 
de les Pelegrines, del Picapedrer 
i la Creueta per a contar la seua 
historia. El recorregut va comptar 
amb la participació de l’historiador 
local Albert Ventura. Mentre que 
la reina de festes va inaugurar 
l’exposició de pintura dels treballs 
realitzats pels i les alumnes del 
curs de pintura.

D’altra banda, les Alqueries va 
acollir la XV trobada de les 
boixeteres que va congregar a 
vora cinc centenars d’aficionades 
a aquesta activitat de costura. 
El grup de Bolilleres Pla Redó, 
organitzador de l’acte, van entregar 
un obsequi a la reina de festes i la 
seua cort d’honor.

El tradicional sopar de pa i porta 
va aconseguir reunir a més de 
1.000 persones i va estar precedit 
per l’actuació del famós mentalista 
col·laborador en el programa 
de televisió El hormiguero, Jeff 
Toussaint. La nit es va allargar 
amb l‘orquestra Empopados. En 
aquest mateix apartat, el dinar de 
germanor va congregar prop de 
500 joves i va continuar amb el 
‘tardeo’ i l‘actuació de l‘orquestra 
La Kinky Band.

Tampoc va faltar la traca de 6 
km que recorre tots els barris 
de la localitat i que va estar 
acompanyada per molta gent 
amb les seues bicicletes. La nit de 
Sant Joan, les veïnes i veïns van 
gaudir de l’espectacle pirotècnic 
itinerant de correfoc ‘Dimonis de 

Monteilivet’,  acompanyat de la 
batucada ‘Bombos de Desperta 
Ferro’.

El punt i final de les festes, va ser 
la missa d’acció de gràcies per 
la commemoració del XXXIV 
aniversari de la Segregació, cantada 
per la coral polifònica de la Unió 
Musical Alqueriense (UMA). 
Després, va tindre lloc l’acte 
institucional d’ofrena al monòlit 
amb els 34 tronadors tradicionals 
i una mascletà de la Pirotècnia 
Reyes Martí.

Lorena Maure, conclou que 
“enguany es van concentrar 
els diferents actes en quatre 
dies, encara així, la gent va 
col·laborar i participar. L’ambient 
va ser agradable i sense greus 
incidències”. També agraeix “a 
tots els col·lectius que participen 
en l’organització d’actes, que 
fan possible que puguem gaudir 
d’aquestes festes”.
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Esther Lara revalida l’alcaldia de l’Ajuntament

Esther Lara va revalidar l’alcaldia 
de les Alqueries en el plenari 
d’investidura celebrat el 15 de juny 
a l’ajuntament de la localitat. Lara 
ha segut votada pels cinc regidors 
del seu partit i ha fet valer ser la 
força més votada a les últimes 
eleccions, ja que els altres tres grups 
que conformen el plenari, Partit 
Popular, Ciudadanos i Compromís, 
van votar al seus propis candidats. 
Lara va explicar que “assumisc el 
càrrec i ho faig amb total humiltat, 
perquè tornar a ser la representant 
de les meues veïnes i veïns, és una 
satisfacció i una cosa per la qual 
hem treballat molt, deixant moltes 
coses de banda, però que sense 
dubte, mereix la pena.Vull agrair 
de forma molt especial a la gent 
de les Alqueries que ha confiat en 
nosaltres per a encapçalar el govern 
municipal després de quatre anys 
durs al front del mateix. Vull dir-los 
que no els decebrem, que anem a 
lluitar cada dia per portar a terme 
una gestió responsable que faça 
del nostre un poble millor, amb 
millor qualitat de vida per a les 
nostres veïnes i veïns i amb més 
serveis públics, sempre dins de les 

possibilitats del nostre consistori i 
amb el compromís d’optimitzar al 
màxim els recursos per tal de que 
no siguen una càrrega excessiva 
per a la ciutadania”.

“Però també vull agrair als qui 
no han confiat en el grup de 
regidores i regidors socialistes, 
perquè també anem a governar 
per a elles i ells. Anem a escoltar 
a la gent, pense com nosaltres o 
no, ja que hem de construir el 
nostre municipi entre totes i tots, 
comptant amb l’opinió de tots 
els grups polítics ací representats 
en el plenari, amb la mà estesa 
per a treballar en benefici de les 
Alqueries, que és el que hem de 
fer els representants polítics” 
va indicar la recent nomenada 
alcaldessa que va afegir que “volem 
governar per a transformar la 
societat. Administrar d’una manera 
justa, equitativa, igualitària, seriosa 
i responsable els diners de tots. A 
la il•lusió li hem de sumar molta 
força, la que m’heu donat entre 
totes i tots per a continuar al 
front d’aquest projecte. Una força 
que utilitzaré per a aconseguir 

l’objectiu que ens hem marcat, 
que no és altre que contribuir que 
les Alqueries siga una ciutat en la 
qual es visca bé. Assumisc el càrrec 
amb la voluntat de ser l’alcaldessa 
de totes i tots els alcriers, com 
he dit, sense excepcions i sense 
distincions ideològiques ni de cap 
altra forma”.

Per últim, Lara ha comentat que 
“sabem que ens queda molt per fer, 
però que anem pel bon camí. Anem 
a treballar amb honradesa des d’un 
projecte progressista, i per a la 
gent. Anem a formar un govern per 
a unir. Un govern per actuar des de 
el sentit comú. Volem fer avançar 
el nostre poble amb propostes 
realistes, amb normalitat, sense 
estridències, estant dia a dia a 
l’ajuntament i atenent les peticions 
de les veïnes i veïns, treballant per 
al nostre municipi” i va agrair que 
“les Alqueries haja comptat amb 
mi i l’equip que encapçale per a 
fer possible aquest somni i vull 
fer públic el meu compromís de 
deixar-ho tot per a intentar que 
el nostre municipi siga un lloc on 
tothom desitjaria viure”.

L’alcaldessa ha pres possessió del càrrec amb els vots del PSPV-PSOE per ser la força més votada a 
les passades eleccions del mes de maig
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Compromís i PSPV signen l’Acord del Replà pel 

progrés i la transparència en el govern de les Alqueries

Els Grups Municipals de 
Compromís i PSPV de les 
Alqueries han signat l’anomenat 
Acord del Replà pel progrés i la 
transparència en el govern del 
municipi. Betlem Albero i Esther 
Lara han rubricat aquest acord 
manifestant la voluntat de que 
es base en els principis, valors 
i propostes programàtiques 
comunes als dos grups i que tinga 
com a objectiu comú la vocació 
de servei a les persones de les 
Alqueries i la necessitat de garantir 
la governabilitat en aquesta 
legislatura que ara s’enceta. Així, 
la regidora de Compromís, Betlem 
Albero, assumirà la primera tinença 
d’alcaldia i les regidories de Serveis 
Públics, Personal, Medi Ambient i 
Normalització Lingüística.

Lara i Albero expliquen que 
l’objectiu d’aquest acord és 
“que siga útil per al benestar i la 
convivència de la ciutadania de 
les Alqueries. L’objectiu principal 

és seguir augmentant la qualitat 
de vida de les veïnes i veïns del 
municipi, farem de la lluita contra la 
pobresa i l’exclusió un eix central 
de les accions d’aquest govern, 
posant a les persones al centre de 
les nostres polítiques. En aquesta 
legislatura que iniciem anem a 
tindre molts reptes per davant i 
pensem que hem de fer polítiques 
valentes i decidies perquè el 
nostre poble seguisca avançant”. 
L’acord, a més, contempla seguir 
amb les inversions i la recerca 
de finançament per a dos 
infraestructures com el Replà i la 
Casa de la Cultura, seguint amb 
les gestions que se van iniciar a 
l’anterior legislatura.

Per tant, l’equip de govern estarà 
encapçalat per l’alcaldessa, 
Esther Lara, que a més portarà 
la delegació de Serveis Socials, 
Gent Gran i Igualtat i integrarà 
a l’equip a Betlem Albero amb 
les delegacions anteriorment 

esmentades i a Noelia Albalate, 
segona tinent d’alcaldessa, que 
serà regidora de Cultura, Educació 
i Joventut; Pedro Aldama, tercer 
tinent d’alcaldessa, que comptarà 
amb les delegacions de Urbanisme, 
Fires i Mercats i Noves Tecnologies; 
Ramón Ros encapçalarà les àrees 
de Agricultura, Esports i Sanitat i 
Lorena Maure que serà regidora 
de Comerç, Festes, Transparència, 
Economia i Hisenda.

L’Acord del Replà també 
inclou diverses accions per la 
transparència, mesures d’ordre 
social, recull les polítiques de medi 
ambient i emergència climàtica, 
proposa bones pràctiques a 
l’administració, promou la defensa 
de la llengua i la cultura pròpies, 
fa una aposta clara per seguir 
treballant pel patrimoni local i 
promocionar el desenvolupament 
econòmic i social recolzant les 
iniciatives de les persones en la 
creació d’empreses però sempre 
donant valor a les iniciatives 
col•lectives que reverteixen 
positivament en el conjunt de la 
societat. A més s’estableix “un 
seguiment de l’acord, en el que els 
dos partits anem a treballar per 
buscar els punts en comú sense 
línies vermelles, amb reunions 
periòdiques per tal de garantir 
que anem en la bona direcció i que 
les polítiques que se van executant 
des de l’Ajuntament de les 
Alqueries, que és l’administració 
més propera a la ciutadania, estan 
encaminades a millorar la vida 
de les nostres veïnes i veïns”, 
conclouen Lara i Albero.

Amb aquest pacte municipal Betlem Albero serà primera tinent d’alcaldessa i assumirà les regidories 
de Serveis Públics, Personal, Medi Ambient i Normalització Lingüística
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Les Alqueries ha aconseguit una de 
les seues principals reivindicacions 
i des del 15 d’abril l’ambulatori 
disposa d’un tercer metge. La 
Conselleria ha posat en marxa el 
Pla Especial d’Atenció Primària 

amb el que cada metge tindrà 
una assignació per baix de 1.500 
targetes SIP.

Anteriorment, l’alcaldessa de les 
Alqueries, Esther Lara, ja es va 

reunir amb la direcció de l’Hospital 
la Plana per a sol· licitar un nou 
facultatiu, ja que els dos doctors 
de família que hi havien superaven 
la mitjana de persones que han 
de ser ateses per un professional 
sanitari.

Esther Lara, explica que “l’objectiu 
és millorar el servei assistencial 
que rep la població i que els mèdics 
puguen dedicar el temps necessari 
de consulta als seus pacients. Amb 
aquesta incorporació es dona 
resposta a una de les reclamacions 
de les nostres veïnes i veïns” i 
afig que “esta mesura tracta de 
millorar la seua qualitat de vida i 
reduir el temps d’espera que hi 
havia fins ara”.

Les Alqueries augmenta la 
freqüència d’autobusos amb 
l’aprovació del projecte de servei 
públic de transport CV-007, la 
Vall d’Uixó - Castelló de la Plana. 
Una vegada executat, el municipi 
disposa de 5 autobusos més 
diaris els dies laborables i lectius, 
2 més els dies laborables però no 
lectius i 3 més els dissabtes.

L’alcaldessa de les Alqueries, 
Esther Lara, afirma que “esta 
millora es molt positiva per al 
nostre poble  perquè tindrem un 
millor servei de transport amb 
19 viatges d’anada i tornada al 
dia els dies lectius i laborables”.

Els nous autobusos transmetran 
la informació en temps real de 

localització i servei. Això vol dir 
que els usuaris podran consultar 
a través de la web o app habilitada 
el compliment d’horaris en temps 
real.

Els autobusos estaran dotats 
amb l’equipament necessari 

per al cobrament del trajecte, 
tant a través de la targeta 
MOBILIS com per mitjans de 
pagament d’última generació que 
s’implementen per a la integració 
del transport públic competència 
de la Comunitat Valenciana.

El consultori mèdic ja disposa d’un tercer metge

La freqüència d’autobusos augmenta amb 10 
expedicions més a la setmana d’anada i tornada

Número de expediciones diarias de Ida y Vuelta (i/v)
Situación actual Escenario Futuro

Núcleos de Lables. Lbles. No Sábados Dmg. y Lables. Lbles. No Sábados Dmg. y
Población Lectivos Lectivos Festv. Lectivos Lectivos Festv.

Aín L,V 1 / 1 1/ 1 - / - - / - L,X,V 2 / 2 1 / 1 * - / - - / -
Alfondeguilla M,X 1 / 1 1/ 1 - / - - / - 2 / 1 + 1 2/ 2 - / - - / -
Alqueries, les 14 / 14 14/ 14 4 / 4 2 / 2 19 / 19 16 / 16 7 / 7 2/ 2
Artana 2 / 2 2/ 2 1 / 1 - / - 3 / 3 2/ 2 2 / 2 - / -
Betxí 3 / 3 3/ 3 3 / 2 - / - 5 / 5 4/ 4 3 / 3 - / -
Eslida 2 / 2 2/ 2 1 / 1 - / - 3 / 3 2/ 2 2 / 2 - / -
Moncofa 4 / 4 4/ 4 1 / 1 - / - 5 / 5 4/ 4 1 / 1 - / -
Nules 13 / 13 11/ 11 4 / 4 2 / 2 19 / 19 16 / 16 7 / 7 2/ 2
Vall d'Uixó, la 12 / 12 9/ 9 3 / 3 2 / 2 14 / 14 12/ 12 4 / 4 2/ 2
Vilavella, la 7 / 7 7/ 6 3 / 3 2 / 2 14 / 14 12/ 12 4 / 4 2/ 2
*Únicamente tienen servicio los días indicados. 
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El president de la Diputació, 
José Martí, ha visitat al costat de 
l’alcaldessa de les Alqueries, Esther 
Lara, i el diputat provincial de 
Cooperació i Concertació amb 
els Ajuntament, Ximo Huguet, les 
obres de recuperació de la Vella 
Església del Replà, que compten 
amb un pressupost de més de 
275.000 euros. Es tracta d’una 
actuació que es finança amb Fons 
Feder gestionats a través de la 
Generalitat Valenciana (116.456 
euros) i amb aportacions de 
l’Ajuntament (107.140 euros) i 
la Diputació de Castelló (52.228 
euros).

Martí ha destacat la importància 
d’aquesta actuació que es realitza 
en un edifici ple de simbolisme per 
a la localitat “perquè en ell estan 
els seus orígens, els orígens d’un 
poble que ha tingut les forces i 
les ganes de ser poble i tindre el 
seu propi ajuntament, que tots 
coneixem”.

En la seua opinió, aquest tipus 

d’actuacions han de comptar amb 
el suport de la Diputació i de totes 
les administracions “perquè si hi ha 
efecte simbòlic en un edifici com 
el que acabem de visitar, també 
ha d’haver-lo en la circumstància 
que els ajuntaments, Europa, 
la Generalitat i la Diputació 
treballen de manera conjunta a 
l’hora de recuperar la memòria i 
el patrimoni dels nostres pobles, 
perquè no es perda”.

Per això, el president ha explicat 
que “per a mi és una satisfacció 
estar hui ací veient aquestes obres; 
hem vingut tan prompte com ens 
ho ha demanat l’alcaldessa perquè 
la idea que estem posant en marxa 
a l’hora de gestionar la nova 

Diputació és la que cal reforçar 
a tots els nostres pobles i, per a 
nosaltres, les Alqueries és un poble 
de gran valor simbòlic”.

Per la seua part, l’alcaldessa, Esther 
Lara, ha explicat que l’actuació en 
la Vella Església era imprescindible 
perquè l’edifici havia patit llargs 
anys d’abandó i “corria el risc 
d’entrar en ruïna”. Una situació 
que calia evitar perquè tal com ha 
explicat la pròpia regidora, “la Vella 
Església és l’origen de les Alqueries, 
del nostre poble, perquè és el lloc 
al qual històricament ha acudit la 
gent sempre que hi ha hagut alguna 
cosa que celebrar”.

Una vegada resolta la situació 
de la Vella Església, quedarà per 
resoldre la de l’alqueria adjunta, 
l’alqueria del Replà, “que es 
troba molt més deteriorada i la 
recuperació serà molt costosa”, 
raó per la qual l’Ajuntament ja 
treballa per a trobar noves ajudes i 
subvencions perquè “les Alqueries 
és un municipi molt xicotet que 
compta amb uns pressupostos 
molt limitats”.

El president de la Diputació visita les obres de 
recuperació de la Vella Església del Replà

L’edifici té un gran simbolisme perquè en ell estan els orígens del poble. La seua recuperació es 
realitza amb Fons Feder gestionats per la Generalitat i aportacions de l’Ajuntament i la Diputació

Les obres de recuperació 
compten amb un pressupost 

de més de 275.000 euros.
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Una gran representació de veïns 
i veïnes de les Alqueries van 
participar a la manifestació que va 
tindre lloc a València el passat mes 
d’abril per a defendre la citricultura. 
En total, van acudir 4.000 persones 
procedents de 104 poblacions 
de l’Arc Mediterrani, a més dels 
organismes agraris que formen 
la Plataforma per la Dignitat 
del Llaurador. El recorregut va 
finalitzar en la Delegació del 
Govern i es va llegir un manifest 
amb les principals reivindicacions.

Les cinc actuacions principals 
que demanen els agricultors 
són: la revisió i renegociació de 
tots els acords signats entre la 
Unió Europea i països tercers 
en relació amb la importació 
de cítrics, garantir la salut dels 
consumidors europeus informant 
de les substàncies prohibides per 
la Unió Europea amb les quals 
estan tractats els cítrics importats 
de tercers països, garantir la sanitat 
vegetal dels cítrics europeus,  
assegurar el compliment de la llei 

de la cadena alimentària amb la 
finalitat de garantir una renda digna 
al llaurador i garantir l’etiquetatge 
correcte de l’origen i varietat del 
producte.

La Plataforma posarà 
en marxa noves accions 
reivindicatives

La Plataforma per la Dignitat 
del Llaurador ha anunciat 
que presentarà mocions als 
Ajuntaments adherits a la 
Plataforma, instant el Govern 

d’Espanya a no ratificar l’acord del 
tractat de la Unió Europea amb 
Mercosur.

Una vegada finalitzada la 
campanya d’arreplegada de 
signatures, es faran arribar a les 
diferents administracions amb 
competències en el sector agrari. 
Per aquest motiu, també sol·liciten 
una reunió amb el president de la 
Generalitat Valenciana, Ximo Puig, 
per a entregar-li les signatures i 
demanar-li que encapçale aquest 
moviment citrícola.

Les Alqueries participa en la manifestació
en defensa de la citricultura a València

4.000 persones de 104 poblacions de l’Arc Mediterrani van participar en la manifestació 

L’escola d’estiu promou l’educació en valors
L’escola d’estiu, a banda de ser un 
lloc de diversió per a les xiquetes 
i xiquets, ha treballat en promoure 
l’educació en valors entre totes i 
tots els alumnes.

Els objectius generals de l’equip 
docent han sigut: afavorir la 
convivència social, desenvolupar la 
intel·ligència emocional i previndre 
l’assetjament escolar.

Durant tot el mes de juliol l’escola 

ha comptat amb sis professionals, a 
més de dos monitors de pràctiques 
i quatre voluntàries. 

Des de l’escola afirmen que “s’ha 
donat un pas més en aquest llarg 
projecte educatiu i tot l’aprés 
durant esta edició, es millorarà 
el pròxim any”. Tambè afigen que 
“aquest projecte complementa el 
treball en valors tant en el centre 
escolar com en les families i per 
això resulta molt important”.
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L’Ajuntament de les Alqueries 
està elaborant el Pla d’Igualtat 
Municipal i ha obert el projecte 
a les aportacions de la ciutadania. 
L’alcaldessa, Esther Lara, explica 
que “estem elaborant un 
diagnòstic inicial per a conéixer 
en quina situació ens trobem 
i posteriorment buscar les 
solucions que cal aplicar perquè el 
nostre municipi siga més inclusiu 
i treballe per la igualtat. És una 
prioritat que ens hem marcat com 
a govern perquè les desigualtats 
entre les dones i els homes s’han 
de solucionar entre totes i tots i 
com a administració més pròxima 
a la ciutadania, pensem que 
l’Ajuntament ha de treballar en 
aquesta direcció”.

Per a recollir l’opinió de les 

veïnes i veïns de les Alqueries, 
l’Ajuntament, juntament amb 
l’empresa encarregada de 
l’elaboració del pla, ha creat un 
qüestionari que es podrà trobar 
en la web i en les diferents xarxes 
socials del consistori. “Es tracta 
d’una consulta participativa 
voluntària que busca conéixer 
l’opinió de les persones que viuen 
al nostre poble. A més, durant el 
període de recollida d’informació 
s’ha demanat informació a les altres 
administracions sobre violència de 
gènere o a les associacions del 
municipi sobre la composició dels 
seus associats i juntes directives. 
Una vegada tinguem tota la 
informació, passarem a la redacció 
de les conclusions i a l’elaboració 
del pla, que recollirà unes accions 
per als pròxims quatre anys 

que sempre buscaran millorar 
la situació de les veïnes de les 
Alqueries”, explica Lara.

En el qüestionari online, la 
ciutadania haurà de proposar cinc 
aportacions, com a màxim, sobre 
els problemes i cinc sobre les 
propostes més importants que 
ha d’escometre el municipi en 
matèria d’igualtat d’oportunitats 
entre dones i homes. “Aquest 
equip de govern té clar que la 
ciutadania té molt a dir en la gestió 
municipal, perquè les Alqueries ho 
fem entre totes i tots, per això 
tenim el compromís d’intentar 
conéixer l’opinió de la població en 
aquells aspectes en els quals siga 
possible. Això millorarà la presa de 
decisions i la qualitat de vida de la 
ciutadania”, conclou l’alcaldessa.

L’Ajuntament obri el Pla d’Igualtat
a les propostes de la ciutadania

L’Ajuntament està elaborant un diagnòstic per a conéixer la situació de la localitat i treballar ajustant 
el projecte a les necessitats existents

La II marxa a peu congrega 
a més de 150 persones

La Creu Roja tindrà
una seu en les Alqueries

L’Ajuntament i la Creu Roja de la província de 
Castelló han signat un conveni amb el qual l’ONG 
tindrà presència en el municipi. D’aquesta manera no 
serà necessari desplaçar-se a altres localitats i podrà 
oferir els seus serveis en el poble.

La segona edició de la ‘Marxa conta el càncer’ ha 
reunit a més de 150 persones, 50 més que l’any 
passat.  L’acte organitzat per l’Associació Espanyola 
Contra el Càncer de les Alqueries contava amb dos 
recorreguts diferents aptes per a totes les edats.
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DESCRIPCIÓ
CRÈDITS 
INICIALS 

MODIFICACIO
NS CRÈDIT 

CRÈDITS 
TOTALS 

CRÈDITS 
DISPONIBLES 

DEUTES
AMORTITZACIÓ DEUTE 77.100,00 333.500,00 410.600,00 4.428,97
POLICIA
SALARIS, VESTUARI, GUARDA I CUSTÒDIA, 
COMBUSTIBLES I DESPESES CORRENTS 427.306,00 41.710,00 469.016,00 189.721,15
URBANISME
SALARIS TÈCNICS, MANTENIMENT, NETEJA, 
DESPESES JURÍDIQUES I ALTRES 195.680,00 138.606,38 334.286,38 134.247,97
CONSERVACIÓ I ASFALTAT CAMINS VEÏNALS 15.000,00 0,00 15.000,00 13.553,11
PAVIMENTACIÓ VIES PÚBLIQUES 41.000,00 5.000,00 46.000,00 38.938,81

INVERSIÓ PAVIMENTACIÓ CAMÍ REGALL I ALTRES 0,00 73.786,64 73.786,64 0,00
INVERSIÓ. MILLORA INFRAESTRUCTURA 
POLÍGON ULL FONDO 0,00 241.847,10 241.847,10 5.698,85
INDEMNITZACIONS TERRENYS PROLONGACIÓ 
LES CORTS 0,00 31.554,66 31.554,66 31.554,66
INVERSIÓ. OBERTURA CARRER SANT JAUME 0,00 100.000,00 100.000,00 100.000,00
INVERSIÓ. MILLORA ACCESIBILITAT VIA 
AUGUSTA 0,00 90.900,00 90.900,00 83.853,50
CLAVEGUERAM
CÀNON ABOCATS, EDAR I DESPESES DIVERSES 29.500,00 4.370,27 33.870,27 15.084,47
PARCS I JARDINS
UTILITZACIÓ I REC PARCS I JARDINS 1.000,00 20.000,00 21.000,00 4.150,11
MEDI AMBIENT
PROTECCIÓ I MILLORA. DESPESES DIVERSES 3.000,00 0,00 3.000,00 2.888,68PROTECCIÓ I MILLORA. DESPESES DIVERSES 3.000,00 0,00 3.000,00 2.888,68
NETEJA VIÀRIA
SALARIS I CONTRACTES JARDINERIA 205.700,00 -16.840,00 188.860,00 100.978,65
CONTRACTES SERVEI ARREPLEGADA DE 
RESIDUS 165.000,00 0,00 165.000,00 69.736,81
ENLLUMENAT PÚBLIC
CONSUM ELÈCTRIC I MANTENIMENT 245.000,00 0,00 245.000,00 103.877,36
INVERSIÓ RENOVACIÓ ENLLUMENAT PER LED 0,00 34.927,89 34.927,89 2.569,68
SERVEIS SOCIALS
SALARIS I DESPESES CORRENTS 109.200,00 12.450,00 121.650,00 59.758,39
PREPARACIÓ RENDA PENSIONISTES 1.500,00 0,00 1.500,00 0,00
PROGRAMA MENJAR A CASA 3.500,00 0,00 3.500,00 2.592,87
AJUDES INDIVIDUALITZADES 25.000,00 0,00 25.000,00 9.998,92
AJUDES A PENSIONISTES. DESPESES 
FARMACÈUTIQUES 1.500,00 0,00 1.500,00 884,16
AJUDES PER AL PAGAMENT DE L'IBI URBANA 2.500,00 0,00 2.500,00 2.500,00
PROGRAMACIÓ SETMANA TERCERA EDAT 3.500,00 3.000,00 6.500,00 434,55

ELABORACIÓ PLA D'IGUALTAT I INCLUSIÓ SOCIAL 0,00 6.000,00 6.000,00 2.370,00
FOMENT D'OCUPACIÓ
SALARIS, CURSETS I PROGRAMA FOMENT 
D'OCUPACIÓ 119.300,00 85.271,54 204.571,54 39.300,08
PROTECCIÓ DE LA SALUBRITAT PÚBLICA
CONTRACTES I DESPESES DIVERSES 29.500,00 0,00 29.500,00 13.678,18
EDUCACIÓ: COL·LEGI
SALARIS, ESCOLA D'ESTIU, TRANSPORT 
ESCOLAR, MATERIAL AMPA, SUBVENCIONS 
LLIBRES DE TEXT 180.000,00 28.610,00 208.610,00 95.044,82

Estat d’execució del pressupost a 31-07
Des de l’Ajuntament, en un acte de transparència se’ls mostra l’estat del pressupost municipal
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Asfalatat del Camí la Ratlla junt amb l’Ajuntament de Borriana, ja que la titularitat del camí és compartida per 
ambdós consistoris.

L’àntic parvulari s’ha rehabilitat per a traslladar la Unitat de Respir per a Malalts d’Alzheimer per a augmentar 
les seues capacitats a causa de la gran acceptació que ha tingut. Aquestes obres s’han finançat mitjançant amb 
el Pla 135, amb un pressupost de 83.853,50€.

L’Ajuntament ha canviat 102 punts d’enllumenat públic a tecnologia LED i suposarà un estalvi del 53,09% 
del consum del sector. Les obres han sigut finançades amb una ajuda de l’IVACE dins del Programa d’Estalvi 
i Eficiència Energètica en l’Enllumenat Públic amb un préstec de 31.783, 46€ i una subvenció de 15.981,73€.

Continuen les obres i el manteniment en la localitat
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La III Fira del Comerç sorteja regals i vals de compra
La III Fira del Comerç va estar 
repleta de premis que es van 
repartir entre totes les persones 
que van comprar allí durant la fira. 
Els premis van ser regals aportats 
pels comerços participants. A més, 
es van sortejar dos vals de compra 
valorats en 50 euros. 

Un total de 13 establiments van 
mostrar els seus productes al llarg 
del dia. Lorena Maure, regidora de 
Comerç, explica que “l’objectiu 
és acostar els comerços del 

municipi al veïnat i ciutats de 
voltant i incentivar les compres, no 
solament durant la trobada sinó 
que més persones els coneguen i 
opten per comprar en ells al llarg 
de l’any i així promoure l’economia 
del nostre municipi”.

Durant el dia també es van portar 
a terme diferents activitats per als 
més menuts com castells inflables 
o l’actuació de blues de Meter 
Manorara, qui va posar la nota 
musical.

El Salón Vives ha guanyat la quarta 
edició de la Ruta de la Tapa amb 
la seua creació ‘Ravioli cruixent 
de corder de llet a la brasa de 
romer’. Enguany hi havia un premi 
més respecte a l’any anterior i tots 
tres han sigut per al restaurant 
per segon any consecutiu. La 
seua tapa ha sigut la més votada 
pel públic amb 37 vots, la més 
valorada pel jurat amb 423 vots, 
i la millor presentada a criteri del 
jurat amb 222 vots. El restaurant 

rep com a premi tres experiències 
gastronòmiques patrocinades per 
Bebidas La Vall, S.L. i l’Ajuntament.

La ruta ha repartit més premis que 
mai entre les persones que han 
omplit la tarjeta de participació en 
aquesta edició. Vanessa Gil ha rebut 
una estada per a dos persones de 
dos nits i José Luís Llobat una altra 
estada  d’una nit per a dos persones. 
La guanyadora del concurs en 
Facebook #RutaTapaAlqueries19 

d’un sopar valorat en 50 euros en 
un dels establiments participants 
és Mónica Ventura amb 174 ‘me 
gusta’.

Els nou establiments participants 
han sigut Frankfurt Bocatería 
Coco’s, Bar Montés Rivero, 
SOS comida para llevar, Círculo 
Recreativo San Jaime, Bar-
Restaurante La Plaza, Bar La Vila, 
Hotel Sercotel Plana Parc, La 
Tasqueta Gastrobar i Salón Vives.

Salón Vives guanya els tres premis de la Ruta
de la Tapa per segon any consecutiu

Vanessa Gil i José Luís Llobat han guanyat els premis de dos estades per a dos persones i Mónica 
Ventura ha sigut premiada amb un sopar valorat en 50 euros
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Les festes de Sant Ramon reuneix a vora

1.000 persones en el sopar de gala

El barri de Bellaguarda ha celebrat, 
un any més, la seua setmana de 
festes en honor al seu patró Sant 
Ramon. Les jornades amb comptat 
amb els actes tradicionals, que han 
sigut tot un èxit. Un exemple d’açò 
ha sigut el sopar de gala de caldera 
de carn, que va reunir a vora 1.000 
persones.

Durant la setmana no han faltat 
tampoc les actuacions musicals. 
Enguany han visitat el barri la 
formació musical La década 
prodigiosa, Marieta y sus Mariachis 
i l’actuació flamenca de La 
Meligrana.

Les xiquetes i xiquets també han 

sigut protagonistes amb el dia 
infantil, castells d’aigua, trenet pels 
carrers del barri, festa de l’espuma, 
“encierro” infantil.

La XIII volta popular en bici ha 
tingut una gran acollida i els 
participants van obtindre un 
diploma, orxata i fartons. Les 
festes van concloure amb el castell 
artificial de fi de festes.

La regidora de Festes, Lorena 
Maure, destaca i agraeix 
“l’inestimable treball de la Comissió 
i la col·laboració de totes i tots els 
veïns del barri per a continuar any 
rere any amb la festa, que atrau a 
alqueriers i també a gent d’altres 
localitats”.

Les Festes Patronals inclouen per primera vegada en 
la programació un pregó infantil i ‘tardeo’ flamenc

La programació de les Festes 
Patronals inclou multitud d’actes, 
però enguany hi hauran diferents 

novetats i canvis. La més destacada 
és el pregó infantil i globotà amb 
la que es donarà inici a les festes. 
Una vegada finalitzada, hi haurà 
un ‘tardeo’ flamenc en la mateixa 
plaça Major i seguidament del 
tradicional pregó per les festeres 
de 2019 i ‘chupinazo’ des del balcó 
de l’ajuntament.

Degut a que el dimecres 9 és 
festiu, les activitats infantils, menjar 
de calderes i cavalcada i nit de 
disfresses seran al dimarts 8, per a 
que un major número de persones 
puguen gaudir d’aquest dia.

A banda, el bou en corda pels 
carrers del poble, que es celebra 
per segon any consecutiu,  passarà 
al dissabte 5 a les 8h del matí.

Durant tota la setmana hi haurà 
actuacions musicals per a tots 
els gustos, ja que tocaran música 
pop,  rock, electrónica, indie, ska, 
latin i jazz.  Els grups musicals que 
visitaran les Alqueries són: Grupo 
Huracán, Grand Vision Festival, 
Orquesta Zoom, Borriana Big 
Band, Orquesta Euforia, Evolution 
i Orquesta La Última Legión. En 
aquesta llista tampoc faltarà el 
tradicional musical que enguany 
serà Evolution i el Fastasma de 
l’Òpera.

Respecte als bous que s’exhibiran, 
l’Ajuntament patrocinarà sis de les 
ramaderies el Castell de Guadalest, 
La Palmosilla, Arcadio Albarrán, 
Excm. Sr. Conde de Mayalde i El 
Pilar.
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El barri el Quadró celebra les seues festes
en honor a Sant Vicent Ferrer

Jordi Monfort i Vicente Capella guanyen el concurs
de cartells de les Festes de la Segregació i Patronals 

Els guanyadors del concurs de 
cartells per a les festes de la 
Segregació i festes en honor a la 
Virgen del Niño Perdido 2019 han 
sigut Jordi Monfort, de Vila-real, pel 
seu cartell per a les celebracions 
de juny, amb el lema ‘Tapidor’ i, 
Vicente Capella, de les Alqueries, 
qui ja va guanyar el concurs per a 
les Festes de la Segregació en 2017, 
i que esta volta s’ha proclamat 

vencedor per a les festes patronals 
amb l’obra que porta per lema 
‘Són festes!’.

El jurat ha estat format per la Reina 
i Dames de 2019, Luciano Torres, 
president de l’Associació de 
Penyes, Marisol Arrieta, llicenciada 
en Belles Arts i professora del curs 
de pintura, i Mireia Raga, fotògrafa 
professional. La regidora de Festes, 

Lorena Maure, afirma que “aquest 
any el concurs ha tingut millor 
acollida que l’anterior, ja que 
s’ha presentat un major nombre 
de persones. Tots ells han sabut 
transmetre l’essència del poble 
amb els seus cartells, el que ha 
suposat una difícil decisió per 
part del jurat a l’hora de triar els 
guanyadors”.

El premi és de 200 euros per 
cartell. La regidora, explica que 
“ha estat molt gratificant tornar 
a rebre tantes propostes per part 
de la ciutadania ja que l’objectiu és 
fer-la més partícip”. 

Les obres es van exposar a la 
Casa de la Música i la Dansa (MiD) 
fins al 20 de juny. Lorena Maure 
conclou donant les gràcies “tant 
als guanyadors com a la resta de 
participants perquè han fet un 
gran treball”.

El barri el Quadró torna a celebrar 
un any més les seues festes en 
honor a Sant Vicent Ferrer. La 
programació ha estat marcada per 
multitud d’activitats de tot tipus 
i per a totes les edats. Durant el 
cap de setmana els assistents han 
pogut participar en el sopar de 
pa i porta, actuacions musicals o 
festejos taurins.

Les festes també van organitzar 
activitats per a les xiquetes i els 
xiquets, com un parc infantil amb 
castells inflables, berenar i festa de 
l’espuma.

Tampoc va faltar uns dels típics 
actes, la ‘Cagada del manso’, on 
el  guanyador va rebre un total de  
400 euros.  

Lorena Maure, regidora de 

Festes, agraeix “a la comissió de 
festes pel seu esforç i treball i la 
col·laboració de tots els socis per 
a poder celebrar un any més les 
festes del Barri el Quadró”.
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Hell Ride Blues Festival

finalitza amb gran èxit de participació

El VI Curs de Direcció de Banda finalitza amb 9 alumnes

Hell Ride Blues Festival tanca 
la seua quarta edició, la segona 
en les Alqueries, amb una gran 
participació per part del públic, 
millorant la xifra d’assistents de 
l’any anterior. Famílies, majors i 
joves han participat en les diferents 
activitats culturals, lúdiques i 
gastronòmiques on ha predominat 
el bon ambient. Esther Lara, 
alcaldessa de les Alqueries, explica 
que “fer coincidir tant el festival 

amb la Ruta de la Tapa ha fet que 
més gent s’anime a participar en 
tots dos esdeveniments, atraient 
un major nombre de persones al 
municipi”.

Un dels principals al·licients 
ha sigut el tren turístic que ha 
recorregut la ‘IV Ruta de la Tapa’ 
i ‘II Ruta del Carajillo & Blues’ 
amb actuacions en directe.  Així 
mateix, més de 200 persones 

han assistit al concurs de paelles, 
on els beneficis recaptats han 
anat destinats a diverses ONG 
provincials. El recinte del mercat 
també ha albergat el mercat 
ambulant solidari, musical i 
artesanal i desenes de persones 
han participat en la classe de ball 
de blues amb professionals. El 
guanyador del concurs de dibuix 
ha rebut una Diddley Bowl com a 
premi. La nit ha estat marcada per 
les actuacions dels artistes Blues 
Roots, Béiztegui Blues Band, Paul 
San Martín Trío & Victor Puertas 
Piano Attack i Edu ‘Big Hands’.

Esther Lara, conclou que “Hell Ride 
Blues és un festival diferent que 
aposta per la participació del públic 
i acostar als artistes i assistents. 
Estem contents amb com ha 
transcorregut aquesta iniciativa, 
on ha regnat la convivència, que 
artistes del blues vinguen a les 
Alqueries i la ciutadania haja gaudit 
de la música”.

La 6a edició del Curs de Direcció 
de Banda a les Alqueries ha comptat 
amb els mestres José Rafael Pasqual 
Vilaplana i Isabelle Ruf-Weber. 
Ambdós, directors de reconegut 
prestigi que han participat dirigint 
importants projectes de bandes i 
orquestres simfòniques arreu del 
món.

Un total de 9 alumnes procedents 
de diferents llocs d’Espanya i 
d’Itàlia, han tingut l’oportunitat de 

compartir i ampliar coneixements 
sobre el món de la direcció de 
banda. Conceptes com la tècnica, 
l’anàlisi de les partitures, el 
plantejament dels assaigs amb la 
banda, o simplement la correcció 
i aplicació d’un bon gest en el 
moment de dirigir i els van posar 
en pràctica als assajos que van 
realitzar amb la UMA. El curs 
va finalitzar amb un concert de 
cloenda al Teatre Payà de Borriana, 
on els alumnes van dirigir a la UMA.

El bon ambient ha sigut la tònica principal del festival i més de 200 persones participen en el concurs 
de paelles
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La UMA guanya un tercer premi en el Certamen 
Internacional de Bandes de la Ciutat de València

La Unió Musical Alqueriense (UMA) 
aconsegueix un tercer premi en el 
Certamen Internacional de Bandes 
de Música Ciutat de València, un 
dels esdeveniments musicals per 
a bandes més important del món 
que s’ha celebrat durant el mes de 
juliol.

En aquest referent cultural en el 
món de la música participen bandes 
d’arreu del món. La UMA ha sigut 
l’única banda de la província de 
Castelló que ha participat en la 
segona secció, competint contra 
bandes procedents de Portugal, 
Alacant, Toledo, Tenerife i la 
Corunya.

La UMA, formada per 68 músics, 
va participar en la segona secció 
d’aquest concurs de caràcter 
internacional el passat 19 de 
juliol, i com a peça introductòria 
va interpretar el pasdoble Sit 
de Plata de José Rafael Pascual 
Vilaplana. Com a obra obligada 
va interpretar Brigantia de los 
vientos, de l’argentina Eva Lopszyc, 
la qual va ser valorada pel jurat 
amb 169,5 punts. Give us this 
day, del compositor nord-americà 
David Maslanka, va ser la peça 
lliure que va interpretar la societat 

musical, valorada amb 172,5 punts, 
obtenint així una puntuació total 
de 342 punts.

La Unió Musical Alqueriense amb 
aquesta puntuació va rebre el 
premi de bronze que es va entregar 
durant la nit del certamen a la 
directora de la banda, Lidón Valer, i 
al president de la societat musical, 
Javi Lara.

Com explica Lidón Valer, “ha 
estat un gran projecte per a una 
xicoteta banda com és la nostra”. 
En aquesta línia matisa que “em 
sent orgullosa de ser la directora 

d’aquesta societat musical per la 
constància i dedicació dels seus 
integrants, ja que sense aquest 
treball continu res seria possible, 
i com no, és un privilegi per a tots 
haver optés aquest premi”.

Així doncs, amb aquest premi 
de bronze, la banda de les 
Alqueries suma un guardó més 
al seu palmarés de caràcter 
internacional, ja que en 2006 la 
UMA va participar en el Certamen 
Internacional Vall d’Aosta, en Itàlia, 
aconseguint el primer premi en 
la tercera secció, en 2010 també 
va obtenir el primer premi de la 
segona secció en el IV Certamen 
Internacional de Bandes de Música 
de la Sénia i en 2017 la medalla d’or 
en la tercera modalitat Harmony 
Concert del World Music Contest.

La Unió Musical Alqueriense 
va obtindre una puntuació 

de 342 punts.
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Alba Cebrián campiona per 
equips de cross d’Espanya

Carmen López guanya el 
campionat de hockey linea

L’altleta local, Alba Cebrián, continua destacant en 
els diferents campionats nacionals i internacionals 
aconseguit diferents guardons. El seu millor resultat 
va ser el passat mes de febrer quan es va proclamar 
campiona d’Espanya per equips de cross en la ciutat 
de Linares (Jaén). Alba té una gran projecció com 
a atleta ja que ha obtingut la quinta posició en 
l’europeu per equips de cross.  A nivell individual 
també destaca amb la plata en el campionat nacional 
a l’aire lliure i el bronze en pista coberta.

L’esportista Carmen López es va proclamar 
campiona d’Espanya sub-20 d’hoquei en línia, amb 
el seu equip les Fighters de Vila-real, a Valladolid, en 
derrotar en la final al poderós equip de Tres Cantos. 
L’equip madrileny defensava títol i en l’actualitat és 
el campió de la Lliga Elit sènior femenina.

Carmen va tindre un paper important en la final 
anotant un dels tres gols del partit, donant una 
assistència i marcant un dels tres penals que els van 
donar la victòria del campionat.

El cadet A de l’Alqueries CF guanya la lliga

El cadet A de l’Alqueries CF es va 
proclamar campió de lliga contra 
el Vinaròs. Amb aquest resultat 
també ha aconseguit l’ascens a 

primera regional per a la próxima 
temporada. 

Encara que l’equip rival es va 
avançar en el marcador però el 

conjunt va saber reaccionar. En el 
minut 78 Chabrera va aprofitar 
una gran passada a l’espai d’Albert 
per a signar l’empat, que no servia 
per a aconseguir el títol. Quan 
ja semblava que l’empat era el 
resultat final, Pau es va endinsar 
en l’àrea i va ser objecte de penal 
que va transformar Pablo en 
el descompte, aconseguint així 
l’anhelat campionat de lliga. 

L’Ajuntament els ha entregat una 
medalla i una placa commemorativa 
a cadascun en reconeixement pel 
seu treball i dedicació. El conjunt 
també va fer ofrena d’una cistella a 
la Virgen del Niño Perdido.
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El I triatló escolar puntuable congrega

a les Alqueries a més de 160 xiquetes i xiquets
El I triatló escolar celebrat a les 
Alqueries va aconseguir reunir 
a més de 160 xiquetes i xiquets 
de tota la Comunitat Valenciana. 
La prova, organitzada pel club 
Alqueries Tryteam, era puntuable 
per a la fase provincial dels Jocs 
Esportius Vialterra.

En la categoria cadet femení la 
guanyadora va ser Clara del Club 
Triatlón Castellón, seguida de  
María García de Tragaleguas.org 
i Marta Cheto del Club Triatló 
Basiliscus. El podium en la categoria 
masculina va estar format per 
Aitor Gil de  Trivila, Lucas Adanero 
de Triatlón Castellón i Raúl Yagüe 
de Trilavall.

En la cursa d’infatil femení, Blanca 
Molés de Trilavall Anna Nadal 
del Club Triatló Basiliscus i Laia 

García del Club Triatló Basiliscus 
van ser les primeres en arribar a 
meta. Mentre que els tres primers 
classificats masculins van ser 
Izan Remolina del Club Triatló 
Basiliscus, Miquel Segura del Club 
Triatló Tripicaio Vilafranca i Aleix 
Arrufat del Club Triatló Tritrail 
Castelló de la Plana.

Finalment, el millors triatletes en 
la categoria aleví van ser Sofia Tena 
del Club Triatló Tripicaio Vilafranca, 
Laia Fabregat del Club Triatló 
Tripicaio Vilafranca, Olga de Haros 
del E.T Vialterra Algemesí, Marti 
Solsona del Club Triatló Tripicaio 
Vilafranca, Ruben Salvo del CST-
CST Costa Azahar i Aitor Gumbau 
de Trivila.

El Campionat Autonòmic de 
màster de ciclisme es va celebrar 
a les Alqueries. La proposta de 
Sport Ciclista Alqueriense, després 
de molt de treball, va aconseguir 
imposar-se a la candidatura del CC 
Lloberos per a Vilallonga.

El circuit va constar de 80km a 
totalitzar sobre un circuit semiurbà 
al qual els corredors van haver de 
donar nou voltes.

La calor va ser el principal 
protagonista de la carrera. 

L’escamot es va anar desgranant pel 
fort ritme quedant completament 
fracturat en meta i immiscint-
se en les múltiples fugides sense 
materialitzar al llarg de la carrera.

José Manuel Díaz, va guanyar la 
prova i es va proclamar campió 
en màster 30. Al costat d’ell 
va travessar la línia de meta el 
màster 40, Raúl Patiño, que es va 
portar el mallot de la senyera en 
la seua categoria. El tercer va ser 
José Pardo, que va aconseguir la 
plata en màster 30. En màster 50, 
Juan Carlos Delicado va guanyar 
l’Autonòmic i el nou campió de la 
Comunitat Valenciana en màster 
60 és José Mezquita.

SC Alqueriense aconsegueix que les Alqueries 
albergue el Campionat Autonòmic de màster
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La IV cursa de la Segregació inclou per primera 
vegada una marxa a peu entre les seues proves 

Enguany ha sigut la quarta edició 
de la cursa de la Segregació, que es 
consolida a les Alqueries com un 
dels esdeveniments esportius més 
esperats.

Més de 220 persones han participat 
en les categories absolutes de 

5km i 10km. A banda de les curses 
infantils, dels 3 fins al 14 anys i la 
marxa a peu.

Aquesta prova també és solidaria 
i l’organitzador, Alqueries Running, 
ha donat un euro de la inscripció 
als Serveis Socials Municipals i va 

preparar de nou la campanya del 
kilo.

La novetat d’aquesta edició ha 
sigut la marxa no competitiva de 
5km, per a la qual, els grups de les 
Alqueries en Forma van  organitzar 
tres eixides prèvies per a conèixer 
i provar el recorregut.

Els guanyadors de la prova 10km 
van ser Pablo Vela amb un temps 
de 33 minuts i 40 segons i Emily 
Desprez amb 44 minuts i 14 
segons.

En la cursa de 5km es va proclamar 
campió el corredor Jefferson 
Otalvaro amb un temps de 16 
minuts i 18 segons i Sheila Simao 
en la categoria femenina amb 18 
minuts i 51 segons.

Les Alqueries acull la Lliga d’Escoles de Ciclisme
de la Comunitat Valenciana

El municipi de les Alqueries va 
ser la seu d’una jornada de la 
Lliga d’Escoles de Ciclisme de 
la Comunitat Valenciana que 
organitza la Federació de Ciclisme 
de la Comunitat Valenciana.

La jornada va tenir un gran éxit 
de participació i va congregar 
a multitud d’alumnes d’aquesta 
modalitat esportiva de les 
diferents categories. Així, van 
participar des d’alumnes 
d’iniciació a xiquetes i xiquets 
de les categories benjamí, 
aleví i infantil. Sense dubte una 
bona jornada de promoció de 
l’esport de les dos rodes i de la 
convivència i la competitivitat.
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ÀREA O SERVEI 
MUNICIPAL

Serveis socials, gent 
gran i igualtat

Alcaldessa-presidenta
Regidoria serveis socials,

gent gran i igualtat

1ª tinent alcalde, 
regidoria: serveis 
públics i personal, 

medi ambient i 
normalització 

lingüística

2ª tinent alcalde, 
regidoria: 

cultura, educació 
i joventut

3ºtinent alcalde: 
urbanisme, fires 
i mercats i noves 

tecnologies

Regidoria de 
agricultura, 

esports i sanitat

Regidoria de 
comerç, festes, 
transparència, 

economía i 
hisenda

Esther Lara Fonfría

Betlem
Albero Perís

Noelia
Albalate Perís

Pedro Aldama 
Fernández

Ramón J.
Ros Escrig

Lorena
Maure Nebot

Esther Lara Fonfría 25%

75%

75%

75%

25%

25%

1.382€

1.500€

1.500€

1.500€

863€

863€

Betlem Albero Perís

Noelia Albalate Perís

Pedro Aldama Fernández

Ramón J. Ros Escrig

Lorena Maure Nebot

Serveis públics i 
personal, medi ambient 

i normalització 
ingüística.

Cultura, educació i 
joventut.

Urbanisme, fires 
i mercats i noves 

tecnologies.

Esports, sanitat i 
agricultura.

Festes, economia i 
hisenda, comerç i 

transparència.

Delegacions i dedicació

Organigrama de l’equip de govern

REGIDOR 
DELEGAT DEDICACIÓ

RETRIBUCIÓ 
BRUTA



23 el municipi

grups municipals

Estimats veïns i veïnes. 

Abans que res, volem donar-
vos les gràcies a tots i totes 
els i les que heu fet possible 
que puguem continuar 
portant endavant el projecte 
socialista per al nostre 
poble, un projecte per a tots 
i totes, sense cap diferencia. 
Però també vos donem les 
gràcies a totes aquelles 
persones que heu dipositat 
el vostre vot en les mans 
d’altres opcions polítiques, 
ja que d’aquesta manera 
assegureu la pluralitat que 
ha de caracteritzar un bon 
sistema democràtic.

Entre tots, hem fet possible 
que el seny i el trellat 
s’imposen, una vegada 
més, assegurant que siga el 
sentit comú qui dirigisca 
les decisions de govern al 
nostre Ajuntament.

És també de justícia 
reconèixer que algunes 
qüestions no s’hauran 
realitzat d’acord amb el 
criteri d’algunes persones, 
però governar és prendre 
decisions, i decidir també pot 
conduir a cometre errors, 
per això també demanem 
disculpes, per aquelles 
actuacions que encara no 
sent correctes, mai han sigut 
executades des de la mala 

voluntat de la direcció del 
govern local

Malgrat les adversitats, 
l’equip socialista ha 
demostrat que el seu primer 
i últim objectiu no és altre 
que el treball ben fet per les 
Alqueries, sense importar 
l’esforç que suposa poder 
portar endavant els nostres 
projectes.

A poc a poc, es van complint 
els objectius que de manera 
prudent ens hem marcat i 
que se centren, de manera 
especial, en la persona i el 
seu entorn, amb una especial 
atenció a la prestació dels 
serveis públics de qualitat 
que incrementen la qualitat 
de vida individual i col·lectiva, 
atenent a les nostres famílies 
i aporten una millor atenció 
als ciutadans. 

Hem crescut de manera 
raonable i esta etapa d’actual 
mandat incorpora el valor 
de la convivència, per això 
des de aquestes línies volem 
agrair al Grup Municipal 
Compromís la predisposició 
a buscar punts en comú 
que facen realitat un pacte 
de govern que donarà 
estabilitat a l’Ajuntament de 
les Alqueries. Un pacte que 
ha sigut signat sense preses, 
pensant en el que ens unia 

i ficant a les persones al 
centre de les polítiques.

L’Acord del Replà pel 
progrés i la transparència en 
el municipi de les Alqueries 
es basa en la vocació de 
servei a la ciutadania i en 
la necessitat de garantir la 
governabilitat del consistori. 
Volem que la gent tinga la 
tranquil•litat de saber que 
l’equip de govern vetllarà 
per l’interès general i, com 
hem dit abans, sempre 
amb la bona voluntat com 
a bandera en la presa de 
decisions. Podrem cometre 
errors, però treballarem dur 
per a minimitzar-los i que 
el nostre poble continue 
avançant com ja ho ha fet a 
les darreres legislatures de 
governs socialistes.

Per a acabar, no voldríem 
deixar de felicitar les 
nostres festes patronals a 
tota la ciutadania i desitjar-
los que gaudisquen de tot 
el que des de l’Ajuntament 
en col•laboració amb la 
gent de les Alqueries s’ha 
organitzat per a aquests dies 
de germanor i celebració.

GRÀCIES LES ALQUERIES
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Desde las primeras líneas en la 
que nos podemos dirigir a todos 
los alquerieros, queremos hacerlo 
para agradecer los resultados 
obtenidos en las pasadas elecciones, 
GRACIAS especialmente a las 
578 personas que confiaron en 
nosotros. Nos hemos mantenido 
en el número de concejales, 3, y la 
voluntad popular ha considerado 
que lideremos la oposición, y ese va 
a ser nuestro trabajo y empeño, la 
de fiscalizar el gobierno municipal 
y la de proponer y transmitir la 
información y peticiones de todos 
los vecinos y vecinas de Alquerías 
del Niño Perdido, a la vez que 
mostrar la transparencia con la 
que actúan, siendo altavoz de lo 
que suceda dentro del consistorio 
a los vecinos, y viceversa.

Durante estos meses, le hemos 
dado una especial relevancia a las 
redes sociales, denunciando aquello 
que no nos parecía correcto para 
nuestro pueblo y sus vecinos. 
Es una medida más para hacer 
presión y mejorar nuestro pueblo, 
algo que por lo visto el Partido 
Socialista no está muy a favor, 
si hubieran seguido el ritmo de 
limpieza que pusieron en marcha 
durante la campaña electoral, 
Alquerías del Niño Perdido, sería 
el municipio más limpio del mundo, 
pero por desgracia, eso solo duró 
hasta el día de las elecciones. Así 
que os invitamos a seguirnos 
en nuestra página del Facebook: 
“Partido Popular Alquerías del 
Niño Perdido” y transmitirnos 
todas las sugerencias y peticiones 
que tengáis, nos encargaremos de 
ayudaros en todo lo posible para 
reclamarlas y resolverlas desde 
nuestra posición, publicándolas 
en nuestro perfil de Facebook 
e incluso llevarlas al pleno si 

fuera necesario, manteniendo el 
anonimato en todo momento. Al 
mismo tiempo que emplazarnos 
para reuniones para tratarlo en 
persona. ESTAMOS A VUESTRA 
DISPOSICIÓN.

En estas líneas, iremos 
mostrándoos nuestro trabajo y 
las decisiones que tomamos a 
lo largo de la legislatura, siendo 
coherentes en todo momento con 
el bienestar de todos los vecinos 
y la salud económica y moral del 
Ayuntamiento.

Desde estas primeras líneas, 
tenemos que lamentar la actitud 
del equipo de gobierno, que 
se opone totalmente a lo que 
llevaba en su programa electoral 
y prometió durante la campaña 
electoral. Los tres primeros plenos 
de la legislatura se enumeran de la 
siguiente manera:

El 1º, día 11 de julio de 2019, 
todos los miembros del equipo de 
gobierno, se SUBEN EL SUELDO.

El 2º, 31 de julio de 2019, subida 
de precios de la Matrícula de la 
“Escoleta Infantil Virgen del Niño 
Perdido”, después que ya se había 
cerrado la matrícula y acordado 
con todos los padres. Es decir, 
SUBIDA DE IMPUESTOS (para ir 
financiando la subida de sueldos).

El 3º, día 12 de septiembre de 
2019, se aprueban las nuevas 
delegaciones después del PACTO 
del PSOE y Compromís, y 
acuerdan ser 3 concejales a una 
dedicación parcial del 75% (Que 
es la nueva DEDICACIÓN 
EXCLUSIVA encubierta)   
y de nuevo SUBIRSE EL 
SUELDO. Dotando para ello una 

modificación de crédito, que deja 
en 646.343’61€ EL DÉFICIT 
PRESUPUESTARIO, y con un 
informe negativo de Intervención.

Hemos solicitado qué funciones 
desempeñará cada concejal y 
nos lo han negado… Ese es el 
panorama que nos espera a todos 
los alquerieros durante cuatro 
años.

La opacidad vuelve a gobernar 
Alquerías del Niño Perdido, al 
mismo tiempo que las calles de 
nuestro pueblo se ven cada vez más 
sucias, los árboles todo el verano 
sin podar haciendo impracticable 
en muchas calles poder andar por 
la acera, los imbornales sucios 
y sin revisar al tiempo de llegar 
las lluvias, y así un largo etcétera 
de abandono del pueblo por 
parte del equipo de gobierno, 
que todos los vecinos hemos 
padecido de una u otra manera. 
El mantenimiento del pueblo, para 
el PSOE y Compromis no es algo 
imprescindible, pero SUBIRSE 
EL SUELDO, visto lo visto, sí que 
lo era. ¡¡LO QUE PRIMERO 
HAN ACORDADO!! Con el 
bolsillo lleno, se ven las cosas de 
otra manera. ¿Eso lo anunciaron en 
el programa electoral? No. Actuar 
de esa manera tan interesada para 
beneficio particular, sin haber dicho 
nada antes y poniendo en jaque la 
economía del pueblo, a eso se le 
llama desfachatez y desvergüenza.

Desde el Partido Popular, con sus 
tres concejales, vamos a hacer 
una oposición que vaya SIEMPRE 
a favor de los vecinos, nuestro 
compromiso es de trabajar por un 
pueblo mejor. ¡Estamos a vuestra 
disposición!

ASEGURAR EL SUELDO, PERO NO EL 
BIENESTAR DE LOS VECINOS

grups municipals
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MATRIMONIO DE CONVENIENCIA

En el primer BIM tras 
las Elecciones  del 26 de 
Mayo,  desde el grupo 
municipal de Ciudadanos,  
queremos agradecer su 
confianza a las personas 
que han colaborado o 
depositado sus votos 
en nuestra formación. 
Nuestro partido ha 
aumentado el porcentaje 
de voto logrando 
mantener y consolidar los 
dos concejales.  

También queremos 
aprovechar este artículo 
para felicitar a la Reina y 
Damas por su elección y 
desear que pasen unas 
felices fiestas.

Una vez pasados los 
primeros cuatro meses 
y a puertas del inicio de 
curso político, nada ha 
cambiado en Alquerías. 
D e s g r a c i a d a m e n t e , 
el PSOE ha vuelto a 
abrazarse al radicalismo 
de Compromís, frente 
a la moderación  y el 
centro de Ciudadanos. 
Veremos cuánto dura 
esta vez este matrimonio 
de conveniencia 2.0 pues 
cabe recordar que la 
pasada legislatura acabó 
como el rosario de la 
aurora y si no llega a ser 

por la política responsable 
de Ciudadanos, nuestra 
localidad se hubiese visto 
abocada a un bloqueo 
total y con una prórroga 
presupuestaria. 

Con este pacto de 
conveniencia, los 
concejales del PSOE se 
han asegurado el sueldo 
incrementado en un 30 
% y, los miembros de 
Compromís la apertura de 
una oficina del control del 
valenciano, con un nuevo 
enchufado con coste 
superior a 60.000 euros 
anuales. Mientras tanto los 
problemas importantes 
siguen sin resolverse.

Lo más curiososo es 
que Compromís entra 
a formar parte de un 
equipo de Gobierno 
que hasta hace bien 
poco definían como“un 
Ejecutivo marcado por 
la improvisación, la falta 
de ideas y las decisiones 
unilaterales”. Ver para 
creer. Y es que nuestro 
ayuntamiento, como decía 
Compromís“ se asemeja 
más a un escenario de 
sainete valenciano que a 
una institución pública”.

Así pues, parece ser que 
durante los próximos 

cuatro años, si se aguantan, 
tendremos más de lo 
mismo. Un equipo de 
Gobierno liderado por un 
PSOE sin una hoja de ruta, 
especialista en gestionar 
sentimientos pero no 
proyectos.

En Ciudadanos, por el 
contrario seguiremos 
trabajando pues sí tenemos 
un proyecto de presente 
y futuro para nuestros 
vecinos. Lo demostramos 
en la anterior legislatura no 
sólo salvando “in extremis” 
las cuentas municipales, 
sino aportando ideas 
tan importantes como 
la rehabilitación de las 
fuentes de la plaza, la 
rehabilitación de la Iglesia 
del Replà, construcción de 
los aseos en el Mercado y 
sobre todo la mayor rebaja 
fiscal de la historia de  
Alquerías. Esta es nuestra 
carta de presentación. 
Desde la oposición nos 
queda poco más que 
realizar una importante  
tarea de control y trasladar 
al bipartito todas las quejas 
de los vecinos.

En Alqueríes a 9 de 
septiembre de 2019.

Felices fiestas patronales.
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NOVA ETAPA

Comencem una nova etapa 
a la vida política municipal 
del nostre poble. Les 
eleccions del passat mes 
de maig, deixaren ben clara 
la voluntat dels nostres 
veïns i veïnes, un govern de 
progrès per a l’ajuntament 
de les Alqueries.

Malgrat l’actitud del partit 
socialista de governar en 
minoria les dues passades 
legislatures, nosaltres 
ho teníem ben clar, les 
Alqueries no es podien 
permetre un govern fràgil 
i erràtic quatre anys més, 
la política al segle XXI 
s’ha de basar amb l’acord 
i el diàleg de les diferents 
forces polítiques.

Així, ens posarem a treballar 
per a cercar acords amb el 
partit socialista per tal de 
garantir l’estabilitat i les 
polítiques de progrès que 
el nostre poble necessita.

No obstant això, hem de 
dir que el camí no ha estat 
fàcil, el PSOE (o algun 
sector), es va mostrar 
reticent, volien fer el mateix 
de sempre, governar en 
minoria. Malgrat tot, però, 
aquest cop s’ha imposat o 
així ho esperem el sentit 

comú i després de mesos 
de negociacions i de 
generositat per les dues 
parts, el Pacte del Replà 
a hores d’ara ja és una 
realitat.

Des de Compromís volem 
deixar ben clar que no 
entrem al govern per a 
fer el de sempre, entrem 
per a canviar les coses, 
per un ajuntament més 
transparent, per una 
democratització en les 
contractacions públiques, 
no acceptarem cap xarxa 
clienteral vinculada a 
un partit polític, un 
poble més sostenible 
m e d i a m b i e n t a l m e n t , 
un urbanisme fet per a 
les persones i no per 
als especuladors, una 
cultura i unes festes més 
populars i participatives, 
fomentar la nostra llengua 
a la vida quotidiana i a 
l’administració local, per 
una economia basada 
en el Bé Comú, donant 
suport als emprenedors 
i al cooperativisme i 
l’aplicació real i efectiva 
del l”IBI SOCIAL”.

Tanmateix, no oblidem 
el nostre patrimoni, 

ens comprometem 
a l’acabament de la 
rehabilitació del Replà i 
donar una solució digna a 
la Casa de la Cultura.

En una forma breu, el que 
ens permet aquest espai, 
aquests serien els eixos 
fonamentals de l’Acord 
del Replà pel progrès i la 
transparència.

Nosaltres assumim el 
repte, perquè el nostre 
poble s’ho val, perquè les 
Alqueries mereixen unes 
polítiques diferents de 
les aplicades fins a hores 
d’ara, és el moment de 
demostrar que sí que es 
pot, que una altra política 
és possible.

Finalment, dir-vos que com 
sempre ens podeu trobar 
a l’ajuntament, a les xarxes 
socials o a compromis@
gmail.com.

grups municipals
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